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Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie niepokojącej sytuacji na oddziale neurologii B Wojewódzkiego 
Specjalistycznego Zespołu Neuropsychiatrycznego w Opolu

Szanowny Panie Marszałku,

Według doniesień medialnych z oddziału neurologii B szpitala na ul. Wodociągowej odeszło 6 lekarzy, 
a w tym miesiącu wypowiedzenie złożył także ordynator dr n. med. Michał Glonek. Wszyscy oni 
stwierdzili, że „w obecnych warunkach nie da się pracować".

Powodem, trwającego już ponad rok, kryzysu ma być niedofinansowanie izby przyjęć, która de facto 
pełni rolę pogotowia ratunkowego dla pacjentów z całego regionu. Zgodnie z grafikiem nocny dyżur 
mają sprawować w niej dwaj lekarze, którzy w tym samym czasie zobowiązani są do opieki nad 
chorymi z oddziałów położonych na kilku piętrach szpitala.

Zatrudnienie jeszcze jednego lekarza ma być niemożliwe ze względu na brak środków finansowych. 
Tymczasem potrzebne są pilne działania, aby - mając na względzie, że już w lipcu na oddziale B 
prawdopodobnie zabraknie obsady dyżurowej - nie doszło do zamknięcia jednego z dwóch 
szpitalnych oddziałów neurologicznych.

Bardzo proszę Pana Marszałka o odpowiedź, jakie działania podejmuje dyrekcja szpitala oraz Zarząd 
Województwa w zaistniałej sytuacji?
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